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 נושאים

 לו'ז אחראי החלטה

   נמנע נגד בעד

1. 
במהלך השבועיים האחרונים מתקיימות ישיבות באופן  -עדכונים

 הנושאים הפתוחיםלקדם את שוטף מול גורמי המועצה על מנת 

 .מול הועד

    

 

 

 

2. 
 סטטוס בניה חדשה

עם היזם, מועצה  במהלך  השבועיים האחרונים  המשיכו דיונים
, במטרה לקדם את התב'ע ולהביא אותה לאישור בוועדה ישוב

 המקומית הבאה.
 .שיופיעו בתב'ע שטחי תעסוקה ומסחרגודל על  כעת הדיונים

 שוטף דוד   7

3. 
  -ביטחון ושדרוג מרכיבי ביטחון

פניות תושבים  שדרוג דרך הביטחון ממשיכות.העבודות על 
 מטופלות באופן שוטף. 

ל אישור נתקב –עם מנכ'ל נת'י שהתקיימה שבוע שעבר בפגישה 
 ת דרך הביטחון באספלט מהישיבה במקביל לסליל

 .446-ל

     

 -סטטוס חובות תושבים 
 1.5מעל  3, מתוכם מש'ח 2.2תושבים חייבים ליישוב מעל  10

 מש'ח.
 בתהליכים של הסדרת החוב מול החייבים. 

 : מזומן, אשראי, צ'קים העברה בנקאיתחוב אפשרויות תשלום

     

, יתקיים סיור שטח 25.05.23ביום רביעי   -סיו'ר מנכ'ל המועצה .4
 עם מנ'כל המועצה, ס.יו'ר המועצה, ומנהל אגף חינוך.

 סיור יחל באולם ספורט.
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 סטטוס עובדים:ן תני 5
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 שטחים חומים 6
, גדל, הפעילות מפעל החסד של שירה גילאור -. מבנה חסד1

 פוגעת ברווחת השכנים, מחפשים חלופות למיקום אחר. 
הועד מבקש לבחון חלופות בגני מודיעין,  -הוצע מקום בחשמונאים

 מכיוון שרוב הפעילות הינה עבור תושבים אלו.

לשנה הבאה יש צורך בכיתות  -. תוספת כיתות בה'ס ממ'ד2
ת.  מבוצעת בחינה נוספות, הפיתרון כעת הינו תוספת כיתות יבילו

להעברת בה'כ למיקום אחר, בסיוע מול המועצה.  תתקיים פגישה 
 עם נציגי ועד בה'כ.

 נמנע 1    7

הישובים הינם ישובים גדולים, הנמצאים  2 -יציאת חירום מהיישוב .7
בתנופת פיתות בע'ה. במסגרת תכנון התב'ע החדשה, התקיימה 

קובי ברטוב, נכון לרגע זה לא מאשרים  פגישה עם מהנדס נת'י
פתיחת  כניסה/יציאה נוספת ליישוב. לאחר הפגישה, תבוצע 

 בחינה מחודשת.
חייבים לקדם, יציאה נוספת מהיישוב, אחרת לא ניתן לפנות 

תושבים בחירום, בשגרה, יהיו פקקים בתוך היישוב באופן קבוע 
 בשעות העומס.
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 עדכוני ועדות: 8
 -נוער

עדיין לא התקבלה תשובה איזו עמותה תפעל  -בנות שירות. 1
 שנה הבאה ביישוב, לכן אין עדין מקום מגורים לבנות השירות.
במועצה אין גוף שמטפל/מרכז את נושא בנות השירות. נמצא 

 בבדיקה מול הדסה.
ישנה חלוקה לפי שכבות, נמצא בטיפול מול רכזות  -. שבועות2

 הנוער והקומונרית. 
התוכנית מוכנה, הוצגה בפני ועדת נוער.   –ח' -ת קיץ ז'.תוכני3

מתוך הבנה של המצב הכלכלי בארץ, היישוב יסבסד השנה חלק 
שבועות  4-ש'ח  ל 1250 מעלות הקייטנה, לתושבי היישוב בלבד. 

 של פעילות.
 במידה וגני מודיעין יאשרו, יהיה סבסוד גם עבורם.

 בשבוע הבא יחלו ראיונות למדריכים.
 

 -חינוך
מיקום .לשנה הבאה יש מחסור בכיתות לימוד. בבחינת חלופות 1

 למבנים נוספים לבה'ס.
מנהלת בה'ס בוחנת אפשרויות תקופה  -הארכת יום לימודים.2

ם פגישה השבוע עם היישוב יארוכה להארכת יום הלימודים, תתקי
ובה'ס על מנת לוודא, כי לא תהיה פגיעה במערך חוגי היישוב, 

 ויהיה מענה לתלמידים.
  3על פי הרישום כיום, שנה הבאה יהיו  -אה. גנים שנה הב3

 חנ'מ. 1גני ילדים + 
  -דת 

 תצא הודעה מרכזת לתושבים ללימודי שבועות לכל הגילאים. 
 הרב גליקסברג יגיע להתארח בשבועות ביישוב. 

     

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 


